

ANTHOINE HUBERT: A YEAR ALREADY

28 Aug 2020



On 31st August 2019, Antoine Hubert lost his life on the Spa Francorchamps circuit in a terrible accident at the wheel of his Formula 2. Since then, the hashtag #AH19 has constantly gathered tributes from all over the world with an unwavering fervour. The emotion of the sudden death of a promising 22 year old driver is still present in motor sport, and his loss has continued to deepen in all those who knew, rubbed shoulders with or simply crossed paths with him.

From his first success in karting at the age of nine, Antoine stood out from other hopefuls with his quietness, straightforwardness and the personal values passed on by his family. As calm as he was determined, he was able to attract the support of loyal partners as much through his driving talents as through his rare humanity. Antoine Hubert is sorely missed in the world of karting and motor racing.

The CIK-FIA joins in the tribute to be paid to him by the entire sporting community this weekend at the 2020 Belgian Grand Prix at Spa-Francorchamps, and bears witness to the emotions that are still strong for his parents, his brother and his relatives.

ANTHOINE HUBERT, UN AN DÉJÀ

Le 31 août 2019, Antoine Hubert perdait la vie sur le circuit de Spa Francorchamps lors d'un terrible accident au volant de sa Formule 2. Depuis, le hashtag #AH19 n'a cessé de rassembler les hommages de

tous les horizons avec une ferveur qui ne faiblit pas. Si l'émotion de la soudaine disparition d'un jeune pilote prometteur de 22 ans est toujours présente dans le sport automobile, le manque n'a cessé de se creuser chez tous ceux qui l'ont connu, côtoyé ou simplement croisé.

Dès ses premiers succès en karting à l'âge de 9 ans, Antoine se démarquait des autres espoirs par sa discrétion, sa simplicité et les valeurs humaines héritées de sa famille. Aussi calme que déterminé, il a su attirer le soutien de fidèles partenaires autant par ses talents de pilote que par son humanité rare. Antoine Hubert manque cruellement dans le milieu de la compétition karting et automobile.

La CIK-FIA se joint à l'hommage qui lui sera rendu par toute la communauté sportive ce week-end lors du Grand Prix de Belgique 2020 à Spa-Francorchamps et témoigne de son émotion toujours vive auprès de ses parents, de son frère et de ses proches.

© Photo FIA Karting / KSP / © Logo Formula Motorsport Limited

PARTNERS

